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Landvik skole 

Referat FAU-møte 2-2024/25 
Tirsdag 17. september 2024, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

Møteleder: FAU-leder 

Neste møter: Tirsdag 15. oktober og onsdag 13. november. Kl. 19 – 20.30 

 

Tilstede: 

FAU skoleåret 2024/25: 

 1. trinn: Synne Lior 

 2. trinn: Heidi Flakk Christensen – Roger Susort 

 3. trinn: Lisbeth Flaten – Sandra Bjerk 

 4. trinn: Christina N. Jegteberg – Ole Tom Stokkeland 

 5. trinn: Gunvor Sofia Almlie – Gurly Dokkedal 

 6. trinn: Evelyn Helleland – Trygve Johannes Lereim Sævareid 

 7. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen 

Skolens ledelse: 

 Rektor Kjetil Glimsdal 

 Fagleder Einar Loland Råheim 

Forfall 

FAU skoleåret 2024/25:  

 1. trinn: Hege Bråstad Kristiansen 

 7. trinn: Anette G. Hodnebrug 

Kopi til: 

 Fagleder Hilde Igland 

Konstituering av FAU skoleåret 2024/25 

− Gjennomgang av FAUs økonomi 

 Lite endring siden sist. Betalt våtdrakter og utlegg ifbm støtte til leirskole for 

7.trinn.  

 Fikk inn litt over 10.000 kr på Cuba-dilten. Foreløpig ingen som kan frakte sykler, 

dette medfører at det ikke blir samlet inn sykler i år   

− Områder FAU vil fokusere sitt arbeid på inneværende skoleår 

 Samtale om hva FAU ønsker å fokusere på dette skoleåret. 

 Trafikksikkerhet  

 Det ble formulert satsingsområder høsten 2023. FAU ønsker å ta 

utgangspunkt i dette arbeidet og vurderer hvordan momenter fra denne listen 

kan jobbes videre med 
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 Regulering av sosiale medier, og saken i GAT (Slik vil de møte det når barna 

sier «Alle andre får lov» - gat.no): 

 Skapte engasjement på foreldremøter 

 Blir en diskusjon om hvor stort man ønsker å gjøre dette. FAU vurderer om 

en skal forsøke å involvere andre, for eksempel fritidsaktiviteter? KFU? 

− Behandle ev innmeldte saker: 

- Resultat av valgene på 4-7.trinn til komiteer 

o Åpen skole: 

▪ Det er satt komite. 

▪ Ingen fra FAU er foreløpig i komiteen.  

o 17. mai-komiteen: 

▪ Valgt på foreldremøtet. Oversikt over hvem som er valgt 
fremskaffes til neste møte 

▪ FAU-representantene for 6. trinn (Evelyn og Trygve Johannes) 
deltar i startfasen. 

- Høring ifbm ny Forskrift om skoleregler og skoledemokrati for Grimstadskolen 

 Ny opplæringslov fra august 2024. Utfordring med mobiltelefoner. Dette har 

resultert i en høringsprosess om skoleregler. Det er høring frem til 11. oktober 

2024. Nyttig med innspill fra FAU. FAU-medlemmer bes om å komme med 

innspill innen 29. september. Nestleder utarbeider et høringsutkast.   

 Leker til trinnene 

 Ved andre skoler sponses leker. Det vurderes å gi bedre nytte å støtte 

trivselsledere ved skolen, enn at hvert trinn støttes med en pott midler. Ved 

Landvik har trivselsleder satt pris på midler til å fornye tilbud ved skolen. 

Fordel at trivselsleder har oversikt og ansvar over leker/utstyr. FAU ber 

trivselsleder om å komme med en prioritert ønskeliste. 

 

Øvrige saker 

− Saker fra trinnene/klassene 

 Kroppen min. Spørsmål fra forelder om hva skolen gjør om bevisstgjøring av 

grensesetting knyttet til kropp. Hvordan fange opp overgrep? Det finnes et 

opplegg knyttet til dette, som brukes eksempelvis i Kristiansand. Skolen skal gå i 

gang med «Mitt valg», som handler om barns grenser for seg, ovenfor andre, og 

trygghet. Et opplegg som inkluderer foreldre i større grad enn tidligere opplegg 

har lagt opp til.   

− Saker fra skolens ledelse 

- Salg av gjenglemte klær 

o Hvert år er det mye gjenglemte klær ved skoleslutt. FAU har tidligere 
vurdert at dette kan være noe som kan selges i forbindelse med åpen 
skole, og at inntektene fra salget komme til gode for elevene ved skolen. 
FAU gjennomgår og vurderer om det gjenglemte tøy er relevant og aktuelt 

https://www.gat.no/nyheter/i/xmJQER/slik-vil-de-moete-det-naar-barna-sier-alle-andre-faar-lov
https://www.gat.no/nyheter/i/xmJQER/slik-vil-de-moete-det-naar-barna-sier-alle-andre-faar-lov
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å selge videre og om dette er noe FAU ønsker å gjennomføre i forbindelse 
med åpen skole.  

- Trafikksituasjonen 

o Avlevering. Skolens ansatte opplever i stort at trafikksituasjonen fungerer 
bra på morgenen. FAU støtter denne opplevelsen og erfarer i liten grad 
tilbakemeldinger om trafikkfarlige situasjoner. Trafikkflyten oppleves i stor 
grad som tilfredsstillende. FAU foreslår at det ved foreldremøte kan 
utarbeides en oversikt over ønsket trafikkmønster slik at dette blir bedre 
kjent blant foreldre.  

- Språkbruk 

o Skolen erfarer at det er økt omfang av banning og bruk av stygge ord etter 
sommeren, spesielt blant de litt eldre.   

o Det er sterkt ønske om å begrense negativ språkbruk på skolen. Dette 
berøres også i skolereglene som er til høring.  

o Skolen jobber med dette videre og vil informere FAU om utviklingen. Det 
kan være aktuelt for skole/hjem-samarbeidet. 

- Åpen skole – Vipps plakater 

o Åpen skole arrangeres på ettermiddagen 22. oktober. 

o Kafé på hvert trinn. 4.  og 5. trinn kan ha sammen. 

o Som hovedprinsipp legges det opp til bruk av Vipps ved betaling i 
kioskene. 

o FAU-representanter fra 5. trinn tar ansvar for å igangsette 
foreldrekontaktene.  

- Mat på SFO 

o Behandlet sist i FAU-møte april 2024. Det henvises til dette referatet (FAU-
møte 7). Litt mer utfyllende informasjon oversendes til FAU-
representantene i etterkant.   

- Økonomi og budsjett 

o Stram økonomi, men har opplevd positivt resultat per august. Flere større 
utgifter påløpt siste tiden, men forventer at økonomien for 2024 vil gå i 
balanse. 

o Største utgift ved skolen er relatert til personalkostnader. Skolen opplever 
noe utfordring med hensyn til bemanningen ved at utgående trinn 
sommeren 2025 er betydelig større enn inngående trinn høsten 2025. 
Dette vil ha innvirkning på skolens økonomi, da endelig elevtall påvirker 
skolens tilskudd. Det er mulig det kan komme skoleelever fra nærliggende 
skolekrets med bakgrunn i fulle trinn på Frivoll skole. 

Eventuelt 

 Regnskur 

 Innspill fra foreldre om FAU kan jobbe for å få satt opp et regnskur på skolen. 

Skolen informerer om at det jobbes med noen planer på skolen for noen 

mindre bygg, som mulig kan ses i sammenheng med dette temaet. Foreslås 

avventet inntil skolens planer er endelige.  

 Leksefri skole – tas på neste møte 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i2740e382-b6ec-49e7-b8aa-0a556be1e928/fau-landvik-skole-100424.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i2740e382-b6ec-49e7-b8aa-0a556be1e928/fau-landvik-skole-100424.pdf
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 Skolen er i prosess med å vurdere praksis rundt lekser. Det vil ikke være 

økonomi til å utvide tid på skolen for elevene. Skolens ledelse har jobbet med 

saken. Skolen ser på leksefritt som at det kan frigjøre mer tid for lærere til å 

gjøre skoletiden god for elevene, men diskuteres blant skolens ansatte.  

 Skolens ledelse ser positivt på en uttalelse fra FAU om de støtter eller ikke 

støtter leksefriskole.  

 Tas opp på neste møte. 

 

 

Referent 

 

Trygve Johannes Lereim Sævareid 


